

## 2012-13 BSP#7 Group Time Discussion

*L – Low, M – Medium, and H – High, indicate the difficulty of a question. Group leaders should select questions that are challenging to their groups but not so difficult that their group members cannot answer.*

**(A) “He Opened to Us the Scriptures” - Questions for scriptural reading and discussion**  
**(Time available: 10 minutes. Do any 2 questions.)** 「祂給我們講解了聖經」- 為讀經及共同討論的問題(用十分鐘時間，討論 2 個問題)

1. [M] Read 14:15-24. In biblical times, what was the religious significance of sharing a banquet? (Hint: See Genesis 26:28-31.)  
請閱讀路 14 章 15-22 節。在聖經的時代，共享盛宴的宗教性意義是什麼？  
(提示:參閱創世紀 26 章 28-31 節)
2. [H] Read 14:15-24 and Proverbs 9:1-6. What’s the connection between the two banquets?  
請閱讀路 14 章 15-24 節及箴言 9 章 1-6 節。這兩個宴會有什麼關聯？
3. [L] Read 16:22-23 What is the difference between “Abraham’s bosom” and Hades in these two verses?  
請閱讀路 16 章 22-23 節。「在亞巴郎懷中」與「在陰間」二詞所代表的有什麼不同？

**(B) “Did Not Our Hearts Burn?” – Discuss one of the two questions below for meditation, prayer, and application. (Suggested time: 10 minutes)** “我們的心不是火熱的嗎？“為默想，祈禱，實踐”的題目，請用十五分鐘討論以下一條問題。

1. Read 14:26-33. What has your decision to follow Jesus cost you thus far? What do you think it might cost you in the future? What should it cost?  
請閱讀路 14:26-33。您自決志跟隨耶穌至今所要付出的是什麼？將來需要付出的是何價呢？應當是何價呢？
2. Read 16:10. Why is it true that a person who is honest or dishonest in small matters acts the same way in large ones? How has this truth been borne out in your own experience?  
請閱讀路 16:10。在小事上忠信或不忠信的，在大事上也將如此。在你的經驗中，這說法是否正確呢？